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Olga Krut-Horonziak

Radna Rady Miasta Wtoclawek

Przewodniczaca Komisji Gospodarki Miejskiej

i Ochrony Srodowiska

Pan

Rafal Soboleweski

Przewodniczqcy Rady Miasta

Wloctawek

Zwracam siq o podanie rocznych koszt6w ponoszonych przez

samorzqd miasta, zwiEzanych ze statym odwadnianiem Alei Kr6lowej

Jadwigi z lat 2OlO-20t7 oraz koszt6w ostatnich prac remontowych z

wymianE urzqdzefi do odwadniania. Proszq r6wnie2 o informacje, gdzie

odprowadzane sq wody opadowe.
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